
Usnesení  z  5. zasedání zastupitelstva obce Hrabová konaného dne 28.2.2019  v 18.00 

hod. v zasedací místnosti OÚ Hrabová. 

 

 

 

Zastupitelstvo obce   s c h v a l u j e : 

 

Z 5/70 Rozšířený program o bod č. 5 Kontrola usnesení z minulého zasedání, bod č. 8 

Schválení podání žádosti na hasičárnu z PRV MMR a bod č. 12 Smlouva o 

smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene pro ČEZ   

       Schváleno 11 hlasy   
Z 5/71 Zapisovatele Ing. Šafářovou    Schváleno 11 hlasy 

Z 5/72 Ověřovatele zápisu p. D. Hastík, p. M. Kondler Schváleno 11 hlasy 

 

Z 5/73  Rozpočet na rok 2019 

Plánované celkové příjmy      14 316 000 Kč 

Plánované výdaje celkem     9 320 000 Kč  

Zůstatek na účtu k 1.1. 2019     5 979 000 Kč 

Předpokládaný zůstatek na účtu k 31.12. 2019  9 536 000 Kč 

        Schváleno 11 hlasy 

   

Z 5/74  Rozpočtový výhled 2020-2023

 

 

 

 
         Schváleno 11 hlasy 

 

Z 5/75  Podání žádosti na dotaci na hasičárnu z PRV MMR  

Schváleno 10 hlasy 

 Zdržel se P. Hopjan 

Z 5/79 Smlouvu o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene pro ČEZ - uložení 

kabelu na parcele č. 818/1 (cesta na ostré)  Schváleno 11 hlasy  

  

Zastupitelstvo obce   n e s c h v a l u j e : 

 

Z 5/76  Odkup obecního pozemku firmou Statek Vitošov     

         Neschváleno 7 hlasy 

        Proti 4 hlasy 
(P. Moťka, J. Linhart, K. Papoušek, M. Kondler) 



Z 5/77 Záměr pronajmout nebytové prostory v 1. nadzemním podlaží v Lihovaru. 

Zastupitelstvo požaduje bližší specifikaci podnikatelského záměru. 

        Neschváleno 11 hlasy

  

Z 5/78 Žádost o odkup pozemku pod prodejnou JEDNOTY. Jedná se o parcelu č. 303, 

na které je postavena budova Jednoty.  

Zastupitelstvo navrhuje odložit vyjádření k žádosti na odkup pozemku na další 

jednání. Schválení záměru je nutné podložit právní analýzou  

       Neschváleno 11 hlasy

  

     

Zastupitelstvo obce   b e r e   n a   v ě d o m í : 

 Kontrolu usnesení z minulého zasedání zastupitelstva 

 Hospodaření obce v roce 2018 

 Dotaz na rozmístění kontejneru na bioodpad 

 Požadavek na posílání zpráv o zasedání zastupitelstva pravidelně – přednesla pí. 

Skálová 

 Dotaz na změnu postoje obce k prohloubení těžby v lomu Vitošov – přednesla pí. 

Skálová 

 Návrh na vytvoření redakční rady k Hrabovskému zpravodaji a definovat novou titulní 

stanu, grafiku, osnovu, aj.  

 Dotaz na půjčování stolů ze sokolovny pro spolky nebo pro občany – dotaz přednesl 

Ing. Hopjan v návaznosti na zamítnutí zapůjčení stolů MS Skalka Dubicko na ples, 

který se konal v sokolovně Dubicko 

 Pronájem kiosku probrat na příštím zastupitelstvu 27.3.2019 

 Údajná nefunkčnost objednávkového systému na sokolovnu (tělocvičnu) – upozornil 

p. Krmíček 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Ing. Petr Moťka     Ing. Jiří Linhart 

       místostarosta          starosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


